
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 16. august 2023

Afbud: Kai, Michael og Svend Erik

Online deltagere: Ingen

1.  Status på trænerskifte

Kontrakten med træner Karsten er ikke blevet forlænget, idet der ikke var enighed om de 
fremtidige vilkår. I stedet har vi ansat Kristian Jakobsen, vores nuværende trænerelev, som vores 
daglige træner fra starten af næste sæson.
Vi glæder os over, at vi dermed får en træner, som er dedikeret alene til Skanderborg Golfklub. Der
er udsendt et nyhedsbrev med detaljer om samarbejdet.

2.  Orientering fra kontoret

Stig oplyste, at der på grund af det dårlige vejr ikke har været så mange greenfee spillere. Til 
gengæld bliver det opvejet af august, som ser ud til at blive god, blandt andet på grund af et øget 
antal companydays.
Medlemstallene ser fine ud i forhold til budget.

3. Regnskab pr. 31.7.23

Stig siger, at tallene stadig ser fine ud.

4. Status vedr. idé/strategi udvalg

Bestyrelsen fik en orientering om den praktiske afvikling af mødet (der er udsendt særskilt 
invitation). 
Bestyrelsesmedlemmerne møder kl. 18 på dagen, som er mandag den 11. september.

5. Fastholdelsesudvalg

Planen jf. det fremsendte bilag blev godkendt, udvalget arbejder videre.
Alle klubmedlemmer opfordres til at henvende sig til udvalget, hvis man har idéer til fastholdelse.

Det har vist sig, at nogle spillere har meldt sig ud, fordi de har haft svært ved at finde medspillere 
på samme handicapniveau som dem selv. Det bør italesættes, at fordelen ved handicapsystemet 
netop er, at man kan spille med andre, som har et andet handicap end én selv, og at det er ”legalt” 
at skrive sig på andre bolde, uanset om man kender dem eller ej. På den måde lærer man nye 
medspillere at kende.

6. Ekstrabevilling til vinterpleje – banebeslutninger

Bestyrelsen godkendte en årlig ekstrabevilling på kr. 45.000,- til vinterpleje af banen, sådan at 
forårstilstanden af greens på sigt vil blive forbedret. Bevillingen vil blive godkendt fra år til år.

Der er lidt forvirring omkring reglerne for layup, idet DGU somme tider godkender, at man kan 
regulere handicap, selv om man spiller med layup. Det, som DGU godkender er regulering ved 
layup UDEN for fairways/klippede arealer. Klubberne kan selv bestemme, om man vil tillade layup 
på fairways og klippede arealer, hvilket kan give menig både i forhold til beskyttelse af banen 
(layup SKAL fortages) og i forhold til at banen kan være hullet og dermed være vanskelig at spille 
på (layup KAN foretages). Det blev besluttet, at Stig, evt. i samarbejde med chefgreenkeeperen og
baneudvalget, bestemmer, om der må/skal spilles med layup. I øvrigt er der ikke noget til hinder 



for, at de enkelte bolde selv beslutter, om de vil spille med layup på fairways og klippede arealer.

Begynderudvalget:

Der er kun 2-3 begyndere tilbage.

Juniorudvalget:

Lille fremgang på ungdomssiden.

Turneringsudvalget:

Intet nyt.

Husudvalget:

Der er udsendt nyhedsbrev vedr. hjælp til ukrudtsfjernelse.

Smuksakkerne:

Går rigtig godt, alle medlemmer er stadig med. Initiativet i forhold til folkeskolerne i kommunen er 
udskudt til foråret, hvor det giver mest mening. Der er blevet afholdt fællesspisning med stor 
tilslutning.

Baneudvalget:

Baneudvalget har været en tur rundt på banen. Der kommer et referat af mødet på hjemmesiden.
Det foreslås, at vi kigger på behovet for at nedsætte et udvalg i forhold til drivingrange.

Rekrutteringsudvalget:

Intet nyt. Møde i kommende uge.

Sponsorudvalget:

Der er god tilmelding til årets sponsormatch – over 50.
Alle skilte er nu sat op, der er stadig enkelte ledige pladser på standerne.

Eliteudvalget:

Det har været en god sæson. Spillerne glæder sig tl at få en træner.

Fondsudvalget:

Udvalget afventer bestyrelsens forslag til emner for ansøgning. Vi talte om 2 buggies eller 
scootere, som vi dermed kunne blive ejere af og måske tilskud til udstyr til børn og unge.

3. Næste møder

13/9 kl. 17.00

15/10 kl. 17.00

22/11 kl. 17.00

4. Evt.

Status på samarbejdet med restauranten. Det går rigtig godt – der har været nogle udgifter til 
køkkeninventar, men det er udgifter, som vi ikke kan undgå, hvis køkkenet skal fungere.


